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خبـر تشکیل کارگروه مدیریت پایدار در حوضه آبخیز شیراز
از  شیراز   شهرداری  شهری  سبز  فضای  و  منظر  سیما،  سازمان  رئیس 

تشکیل کارگروه مدیریت پایدار در حوضه آبخیز شیراز خبر داد.
منظر  از روابط عمومی سازمان سیما،  نقل  به  به گزارش روزنامه طلوع 
که  کارگروه  این  جلسه  اولین  در  داشت:  اظهار  شهری  سبز  فضای  و 
با مشارکت دستگاه های ذیربط از جمله دفتر فنی استانداری، اداره کل 
آبخیزداری، منابع طبیعی استان فارس، دانشگاه شیراز و اداره کل محیط 
زیست استان فارس صورت گرفت، ابعاد مختلف مدیریت پایدار حوضه 
منابع آب، خاک  از  حفاظت  بر  مهمی  اثرات  که  شیراز  شهری  آبخیز 

در  که  شد  مقرر  و  گرفت  قرار  نظر  تبادل  مورد  دارد  گیاهی  منابع  و 
 راستای حوضه آبخیز شهری شیراز تعاملات سازنده بین سازمانی صورت 

پذیرد.  
وی با بیان اینکه از سال 1396 با استفاده از شرح خدمات مطالعات جامع 
آبخیزداری کشور در سازمان سیما منظر و فضای سبز شهری مطالعات 
این  و  شد  انجام  شیراز  شهر  پیرامون  کوهستانی  آبخیز  حوضه های  در 
برنامه ریزی  هم اکنون  که  است  رسیده  پایان  به  زمان  این  در  مطالعات 

جهت عملیاتی کردن این مطالعات در حال اجرا است. 

رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان فارس  خبر داد؛

پیش بینی تولید 67 هزار تن وش پنبه
در فارس

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان فارس:

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان فارس از 
برگزاری نخستین جشنواره ملی صنایع دستی بسیج به مناسبت هفته 

بسیج با همکاری سازمان بسیج هنرمندان در شیراز خبر داد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل میراث 
فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان فارس،  مؤید محسن نژاد، 
اظهار کرد: نخستین جشنواره صنایع دستی به مناسبت هفته بسیج با 
همکاری سازمان بسیج هنرمندان در قالب نمایشگاه آثار صنایع دستی 

از  حمایت  و  اشتغال زایی  سطح  ارتقاء  رویکرد  با  استانی  هنرمندان 
تاریخی  درمجموعه  آذرماه   ۹ لغایت   ۵ از  فارس  استان  صنعتگران 

فرهنگی سعدیه برگزار می گردد.
محسن نژاد افزود: جشنواره مذکور در قالب دست آفرین های هنر 
ایرانی به صورت دو مرحله استانی و کشوری نیز انجام می گیرد. در 
حال حاضر دبیرخانه نخستین جشنواره ملی صنایع دستی بسیج در اداره 
کل میراث فرهنگی استان فارس تشکیل شده و در حال جمع آوری 

آثار صنایع دستی جهت ارزیابی در مرحله استانی است.
وی ادامه داد: پس از گذر از مرحله استانی و راه یابی آثار برگزیده، 
مرحله کشوری این جشنواره در اسفندماه سال جاری برگزارمی گردد.
فارس  استان  صنایع دستی  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  مدیرکل 
دستورالعمل  به  توجه  با  فارس  استان  صنایع دستی  هنرمندان  افزود: 
اجرایی این جشنواره که به مناسبت هفته بسیج برگزارمی گردد، با 

ارائه آثار فاخر در این رویداد شرکت می نمایند.

معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری فارس:

اینکه  به  اشاره  با  فارس  استانداری  اقتصادی  امور  معاون هماهنگی 
عرضه اوراق گام )گواهی اعتبار مولد( امکان استفاده از منابع مالی 
بیشتر را فراهم می کند، افزود: استفاده از این راهکار حمایتی موجب 

گشایش و تأمین نقدینگی است.
استانداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
بانک های خصوصی  زاده در جلسه هماهنگی  ربانی  فارس، محسن 
استان، گفت: استان فارس علی رغم برخورداری از منابع و امکانات 
مالی مطلوب ولی نتوانسته آنچنان که انتظار می رود در حوزه رونق 

تولید و اشتغال به خوبی بهره برداری و پیشگام باشد.
وی به موضوع عارضه یابی و آسیب شناسی در حوزه تولید و اقتصاد 
استان اشاره کرد و گفت: هر راهکاری برای ورود دولت به منظور 
حل وفصل مشکلات و ایجاد گشایش در صنعت از دریچه حل وفصل 

مسئله تأمین هدفمند مالی در مسیر تولید می گذرد.
ربانی زاده اضافه کرد: مسئله کمبود نقدینگی و عدم حمایت مالی 
مناسب نظام بانکی از صنعت و فشارهای ناشی از جریمه های سنگین، 
تحولات  با  خود  کردن  هماهنگ  جهت  در  صنعت  پویایی  امکان 
صنعت  از  را  اقتصادی  جراحی  اهداف  با  همسو  ازجمله  اقتصادی 

گرفته است.
معاون استاندار فارس تصریح کرد: از مهم ترین مشکلات نقدینگی 
وابستگی زیاد صنایع و بنگاه های تولیدی به منابع بانکی است، طبق 
آمار و اطلاعات، در حال حاضر حدود ۸۰ درصد از منابع مورد نیاز 

بنگاه های اقتصادی از طریق بانک ها تأمین می شود.
با اظهار گلایه از عدم حضور مدیران بانک های خصوصی در  وی 

اقتصادی  معاونت  کرد:  تاکید  استانی،  حساس  و  ستادی  جلسات 
استانداری فارس پاسخگوی صفر تا صد مسائل اقتصادی استان است 
و باید تمام امور مربوطه با مدیران تام الاختیار و تصمیم گیرنده در 
استان هماهنگ شود تا در جهت حل و فصل مسائل اقدام لازم انجام 

شود.
وی ابراز داشت: باید چارچوب شرایط و ضوابط مشخص قانون های 
حتی المقدور  و  کنیم  اقدام  استان  اقتضای  همچنین  و  روی  پیش 
بانک ها از سخت گیری های غیرضرور اعراض و با تساهل بیشتر در 

پیشبرد اهداف و برنامه ها مدنظر قرار دهند.
مدیران   گفت:  فارس   استانداری  اقتصادی  امور  هماهنگی  معاون 
بانک  مصوبه  به  توجه  با  باید  خصوصی  و  دولتی  از  اعم  بانک ها 
مرکزی ۵۰ درصد از منابع اعتباری را به استان محل خدمت خود 
اختصاص داده و ضروری است اهتمام لازم برای جلوگیری از خروج 

پول و اعتبارات از استان را داشته باشیم.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز تاکید کرد:

تداوم برنامه های مدیریت کرونا
تا پایان کامل این اپیدمی

مدیر کل استاندارد فارس: 

قبل از تأییدیه استاندارد از آسانسور
استفاده نشود

یازدهمین مرحله آیین تجلیل از رانندگان 
قانونمند کلان شهر شیراز برگزار شد

استاندار فارس:

در  همیشه  مسجد  اینکه  بر  اشاره  با  فارس  در  دولت  عالی  نماینده 
طول تاریخِ اسلام، کانون گره گشایی از مشکلات مردم بوده است، 
افزود: یکی از کارکردهای اساسی مسجد، خدمت به مردم است؛ لذا 
بنا داریم بخشی از میز خدمت های دولت را در مساجد استان برگزار 

کنیم، تا مساجد به هویتِ اصلی خود بازگردند.
به گزارش  روزنامه طلوع به نقل از اداره کل روابط عمومی و امور 
هشتمین  حاشیه،  در  ایمانیه  محمدهادی  فارس،  استانداری  بین الملل 
مسجد  در  مردم،  با  استان  اجرایی  دستگاه های  مسئولین  میزخدمت 

وکیل شیراز گفت: در دیدار امروز، بالغ بر ۵۰ ارباب رجوع مشکلات 
خود را از نزدیک با مسئولان استان در میان گذاشتند.

استاندار فارس با اشاره به مشکلات مطرح شده در این دیدار، افزود: 
مشکلات مطرح شده در این برنامه، عمدتاً مسائلی است که قبلًا توسط 

فرد در ادارات استان پیگیری شده، اما به نتیجه مطلوب نرسیده اند.
 ایمانیه تصریح کرد: براساس آمار، تاکنون با همفکری و مشاوره 
برنامه  در  شده  مطرح  مشکلات  درصد   ۹۰ تا   ۸۰ استان  مدیران 

میزخدمت حل شده است.
در  همیشه  مسجد  اینکه  بر  اشاره  با  فارس  در  دولت  عالی  نماینده 
طول تاریخِ اسلام، کانون گره گشایی از مشکلات مردم بوده است، 
افزود: یکی از کارکردهای اساسی مسجد، خدمت به مردم است؛ لذا 
بنا داریم بخشی از میز خدمت های دولت را در مساجد استان برگزار 

کنیم، تا مساجد به هویتِ اصلی خود بازگردند.
وی افزود: پس از طرح مسائل و مشکلات مردم در اینگونه دیدارها، 
کارگروهی ویژه در استانداری فارس، موارد را تا رسیدن به نتیجه 

مطلوب پیگیری خواهد کرد.

 شهردار منطقه سه از اجرای ۵ هزار متر لوله گذاری آبهای سطحی، 
در چند ماه گذشته در این منطقه خبر داد.

به گزارش  روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شهرداری منطقه 
عملیات  اجرای  شیراز  از کلانشهر  شهردار  شهریاری  سه، غلامرضا 
این منطقه  لوله گذاری آبهای سطحی را یکی از پروژه های عمرانی 
تاکنون  گذشته  ماه  چند  در  عملیات  این  داد:  ادامه  و  کرد  عنوان 
بررسی های  نقشه مصوب و همچنین  نیازسنجی و طرح و  اساس  بر 
صورت گرفته، در نقاطی از سطح منطقه با لوله های سایز 1۰۰۰، ۸۰۰، 
6۰۰، ۵۰۰ و 4۰۰ میلیمتر از نوع بتنی و کاروگیت انجام شده است 

که این طول از لوله گذاری، حدود ۵ هزار متر است.
هنگام  در  آبگرفتگی  از  ناشی  مشکلات  رفع  سه،  منطقه  شهردار 

خاطرنشان  و  عنوان  شهرداری  این  دغدغه های  از  یکی  را  بارندگی 
تمامی  در  شهروندان  آسایش  و  رفاه  تأمین  تلاشمان  همه  کرد: 

حوزه های خدمات شهری است.
ادامه، هدایت و جمع آوری آبهای سطحی،  غلامرضا شهریاری در 
از  را  زیرساخت های شهری  ارتقای  و  زیست  محیط  بهداشت  حفظ 
اهداف اجرای لوله گذاری در سطح منطقه سه شهرداری عنوان کرد و 
افزود: تاکنون لوله گذاری معابری چون خیابان ۵ بلوار تلاش شرقی 
شهرک رکن آباد، بلوار امام رضا )ع(، بلوار نارنجستان، خیابان شهید 
محمدیان فرد، تقاطع پارسیان شمالی شهرک رکن آباد، 4۵ متری 

اراضی روغن نباتی و ... انجام شده است.
شهردار منطقه سه با بیان اینکه این شهرداری همچنین در تکاپو برای 
تکمیل سیستم هدایت آبهای سطحی در نقاط دیگری از منطقه است، 
اظهار داشت: عملیات لوله گذاری هدایت آبهای سطحی در مسیرهایی 
چون محدوده پل سلمان فارسی، خیابان باستان رکن آباد، فاز دوم 
بلوار امام رضا )ع( در محدوده دروازه قرآن و کوچه های ۵2 و ۵4 

خیابان نارنجستان شهرک سعدی نیز به زودی انجام می شود.
گفتنی است با اجرای این عملیات، آب های سطحی ناشی از بارندگی 
هدایت  شده  اجرا  لوله گذاری های  طریق  از  آبهای سطحی،  روان  و 
می شوند و به نوعی از آبگرفتگی و یا پس زدگی آب در این معابر 

ممانعت می شود.

شهردار منطقه سه خبر داد؛


